



# RBC Insurance News

FOR ADVISOR USE ONLY. NOT INTENDED FOR CLIENT DISTRIBUTION.



## Calculate Commission Chargebacks with our new job-aid

We are excited to provide you with a new job-aid to better understand how commission chargebacks are calculated if a client redeems from a fund within 2 years of the purchase date.

Find the new job-aid on the [Sales Resource Centre](#) > Wealth Management > RBC Guaranteed Investment Funds > Advisor Material > [Calculating Commission Chargebacks](#).

The new Advisor Chargeback sale charge option (CBO) provides greater choice for your clients regarding sales charge options, while earning you up-front sales commission. For more details, refer to the [launch communication](#).

### Questions

If you have any further questions, please visit the [Sales Resource Centre](#) or contact your RBC Insurance Sales Consultant: MGA: 1-866-235-4332

---

[Privacy](#) | [Security](#)

RBC Insurance is committed to keeping your personal information secure and confidential. Please do not include any sensitive information in any of your online correspondence with us. If you are ever concerned about any email communication that is, or appears to be, from RBC Insurance, please contact us.

If you do not wish to receive future email communications of this nature from us, please reply accordingly to the sender.

RBC Life Insurance Company. © Registered trademarks of Royal Bank of Canada. Used under licence.



## Calcul de la récupération de la commission avec le nouvel aide-mémoire

Nous avons le plaisir de vous fournir un nouvel aide-mémoire qui vous permettra de mieux comprendre comment la récupération de la commission est calculée si un client retire des fonds dans les deux ans suivant l'achat.

Vous trouverez le nouvel aide-mémoire dans le [Centre des ressources](#) > Gestion de patrimoine > Fonds de placement garanti RBC > Matériel de conseiller > [Calcul de la récupération de la commission](#).

La nouvelle option de frais de souscription avec récupération de commission auprès du conseiller offre à vos clients un plus grand choix en ce qui concerne les options de frais de souscription, tout en vous permettant de toucher une commission de vente initiale. Pour plus de renseignements, consultez [la communication sur le lancement](#).

### Questions

Pour tout complément d'information, veuillez visiter le [Centre des ressources](#) ou communiquez avec votre conseiller à la vente : AGD : 1 866 235-4332

---

[Vie Privée](#) | [Sécurité](#)

RBC s'est engagée à préserver la confidentialité et la sécurité de vos renseignements personnels. N'envoyez pas de renseignements confidentiels dans votre correspondance en ligne. Si vous avez des préoccupations au sujet d'une communication électronique qui vous parvient, ou semble vous parvenir de RBC Assurances, veuillez communiquer avec nous.

Si vous souhaitez ne plus recevoir ce type de courriel de notre part, veuillez le communiquer à l'expéditeur.

Compagnie d'assurance vie RBC. © Marques déposées de la Banque Royale du Canada. Utilisées sous licence.